
  

Styremøte i Buskerud bygdekvinnelag 3. 
desember 2024 på zoom.  Møtet startet klokka 20 
etter møtet for arbeidsgruppa for Landsmøtet 
2026. 

 

Tilstede: Anne Britt Jellum, Ingrid Marit Bermingrud Terum, Karen Dale 
Juvet, Britt Guton Halland, Tonje Rundbråten, Tone Idun Anthun.   

 

Sak1.    Godkjenning av saksliste.  Godkjent. 

 

Sak 2.   Godkjenning av referatet 18.11.24. Ingen kommentarer, ansees 
godkjent.   

 

Sak 3.   

Årsmøtet i Buskerud bygdekvinnelag 2025. Ingrid Marit Bermingrud Terum 
orienterte styret:  

- Meny til festmiddag på Lampeland hotell: Forrett- badstuerøkt 
fjellørret med ½ egg, hovedrett langtidsstekt hjortestek og 
hjemmelaget karamellpudding med kortreiste ingredienser til dessert.   

- Underholdning: Bakke bygdekvinnelag jobber med det.  Det blir trolig 
kulturskolen eller musikkskolen på Kongsberg som bidrar, muligens 
med elever fra Flesberg.   

- 2 foredrag fredag: Haug bygdekvinnelag har ordnet med disse.   
- Aktuelle ordførere er ikke kontaktet ennå.  

Soneledernes 5 minutter: Vi har en mal på 5 minutter taletid pr 
sonerepresentant.  Det kan lett skli ut, spesielt hvis en har mange lag å 
presentere.  Kan være vanskelig å få med alt om alle, og det er kanskje ikke 
målet heller?  Mulig vi kan begrense innlegget pr representant til et visst 
antall ord i innlegget.   



  

Styrets årsberetning: U.t. sekretær skriver. Tonje Rundbråten oppfordret til 
at vi bruker NBK sin logo på det skriftlige arbeidet som skal inn i papirene til 
årsmøtet.  

 

Sak 4.  Økonomi: Hvor mye har vi å bruke til årsmøtet 2025?  Åse Skagnes 
har ikke sendt oss eksakte tall, men har tidligere sagt at økonomien er bra.  
Det blir igjen oppfordret til å skaffe reklameinntekter til årsmøtet.   

 

Sak 5.  Eventuelt:  

-Det er kommet en forespørsel fra Haug/Sandsvær Bygdeungdomslag om 
hjelp til å servere på et arrangement 1. februar 2025.  Vi prøver å få med de 
lagene som er nærmest Vestfossen.  Vi kan invitere bygdeungdomslaget og 
bondelaget til zoommøter vi har.  Håpet er da at en slik invitasjon har 
interesse.   

-  Tonje Rundbråten tok opp om absolutt alle referat skal på nettet.  Enighet 
med sekretæren om at kun rene møtereferat fra Buskerud bygdekvinnelag 
sine styremøter blir lagt ut. Resten er å regne som interne notat for styret.  

-  Informasjon til lokallagene: Når det kommer informasjon fra fylkesleder til 
lokallagsledere, er det fint at disse videresender til egne medlemmer.  
Sekretær sender ut e-mail til alle lokallagsledere i Buskerud og ber de 
sende e-mail til sine medlemmer og holde av 21. januar 2025.  Da skal vi ha 
organisasjonsundervisning for lokallag i temaene: 2. lokallagsstyre, 3. 
styrearbeid og 4. økonomi.   

- Buskerud bygdekvinnelag sitt styre kan lage egen sak til årsmøtet om 
informasjonsflyt i organisasjonen.  Hva ønsker lokallagene av møter på 
zoom, og hvor ofte?  Hvis vi f. eks skal ha 2   zoommøter i året med 
medlemmene, bør datoen være avklart ½ år på forhånd slik at lokallaget 
kan legge det inn i sine planer.   

-  Norges bygdekvinnelag har skiftet til Teams som kommunikasjonskanal 
på nett.  Tonje Rundbråten sender en mail til Sentralleddet om de har et 
abonnement fylkes- og lokallag kan koble seg på.   



  

-  Vi må følge opp lokallag angående Friluftsarrangement, det er et 
eksempel på aktiviteter i lokallaget.   

-  Det er kommet en e-mail til alle distriktsstyrene fra NBK om 
modernisering av formålsparagrafen til NBK.  Vi var litt usikkere på om dette 
var en høringsrunde.  Mailen sendes ut av Anne Britt og sees på.  Bør vi ha et 
ekstra møte?  Anne Britt sender ut datoen vi har møte tirsdag 7. januar 2025 
klokka 19 om vi ønsker å svare.   

-  Angående regning på møte og reisegodtgjørelse siste halvår i 2024: Anne 
Britt sender ut datoene på zoommøte. 

-  Møtet avsluttet klokka 21,45.   

 

Karen Dale Juvet, sekretær.    


